
Dobrý den, 
 
                 dovoluji si Vás požádat o výsledky zjištění  veřejného ochránce práv v níže uvedeném: 
 
 
Podle Stanislava Křečka nalezla Šimůnková „několik potenciálně problematických aspektů a už 1. 
června 2021 zahájila šetření, když požádala ministra zdravotnictví, aby veřejnosti srozumitelně 
objasnil, „nakolik je možné pozitivní průkaz IgG protilátek považovat za dostatečnou ochranu před 
šířením onemocnění COVID-19 (bez toho, aniž by se osoby s vysokou hladinou naměřených protilátek 
musely opakovaně testovat), případně pečlivě zdůvodnil, proč nikoli“.  
 
Publikováno na : https://www.ceska-justice.cz/2021/08/ombudsman-ruzny-pristup-k-ockovanym-a-
neockovanym-nelze-posuzovat-podle-antidiskriminacniho-zakona/ 
 
Předem děkuji za vaši odpověď. 
 
S pozdravem a přáním pěkného dne. 
 
 
Mgr. L  H , advokát 
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